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2019: democracy is eating itself, inequality is skyrocketing, the system is breaking
apart. Why?

Because in 1962, some bankers in London had an idea that changed the world. That
idea was called 'offshore'. It meant that, for the first time, thieves could dream big.
They could take everything.

Join investigative journalist Oliver Bullough on a journey into the hidden world of the
new global kleptocrats.

See the poor countries where public money is stolen and the rich ones where it is
laundered and invested. Watch the crooks at work and at play, and meet their
respectable, white-collar enablers. Learn how the new system works and begin to see
how we can tackle it.
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评论

司法权是有国界的 但是资本没有 美国靠着金融霸权主义成了最大的onshore税务天堂

-----------------------------
https://athenacool.wordpress.com/2019/06/04/moneyland/

-----------------------------
quite many “why the crooks rules the world and how they get away with it”, very
little “how to take it back”, because it cannot be done. winners take all.

-----------------------------
挺有意思一本书，可读性很强。the money land is the natural result of a world in which
money moves freely, laws do not. The enduring tension between democratic
sovereignty and the need for international cooperation to control financial flows will
not go away and will remain a point of opportunity for anyone keen to develop and
extend money land.



-----------------------------
文笔一般，跳着看了一点。只想说天下乌鸦一般黑，一切都源自于欲望贪婪。为了私欲
什么手段都可以用，合法的不合法的。天下根本没有新鲜事。

-----------------------------
或许是开篇刷新三观后期望过高的缘故，后期读来有些乏味了。作者通过详尽的调查，
把金钱帝国的缘起、运作机制解释得相当清晰。钱从腐败的土壤中生，却成长在所谓民
主透明的发达国家的法律和会计精英们撑起的保护伞下，没有谁是清白的。

-----------------------------
把这个写进论文，我怕我的血会溅到导师身上。
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书评

《经济学人》的年度图书第一本，我禁不住下载了EPUB来看。
全书讲了当代的的富豪/Kleptocrat利用复杂的离岸公司机制（尤其是无需提供信息的公
司）以实现避税和隐藏财富的目的，以及其利用财富获得他国护照甚至外交豁免身份，
而由于提供这些服务的国家、律师、会计师和银行相互...  

-----------------------------
https://athenacool.wordpress.com/2019/06/04/moneyland/ Moneyland: Why Thieves
and Crooks Now Rule the World and How To Take It Back
钱乡：为什么盗贼和骗子现在统治世界，以及如何夺回世界 Oliver Bullough May 7th
2019 by St. Martin's Press 子扉我 2019年夏 香港 ...  
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